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Changes to Methods of Identification on 
LW3021A Rocker

There will be revisions to the methods of identification on the LW Series rocker switch, LW3021A. The ON-OFF  
indication, part number, rating, circuit diagram and NKK logo will change from a sticker to laser marking on the 
switch case, and the color from black to off-white. The lot number, previously imprinted above the case on the 
frame, will relocate to the lower right side of the case and be laser etched. These changes will effect the standard 
part number, LW3021A, and any related custom part numbers.

Notes
There are no changes to the switch’s dimensions or specifications.
Contact information is below if more details are needed.
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DRAFT
5.5.23

Effective Date
Changes for LW Series Rockers will be effective December 2023.
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更改通知
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LW系列

更改类型 ：
□  设计	 □  零件编号
□  产品	 □  外观

LW3021A的标识变更通知

LW 系列翘板开关 LW3021A 的标识进行变更。 开关本体上的开关电路、型号、额定参

数、电路图和 NKK 标志将从贴纸变为激光打印来表示，颜色从黑色变为米白色。原先印在

框架上方的产品批次号也将使用激光打印在开关本体的右下方。 此次的变更包含了标准

型号LW3021A 和该型号的定制型号。
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适用日期
LW 系列翘板开关 LW3021A 的标识变更将于 2023年12月生效。

备注 ：
开关的尺寸或规格没有变化。
如果需要更多详细信息，请联系以下信息。
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